
Verslag van de algemene vergadering van de  

Gemeentelijke Gezinsraad van Beveren van 1 juni 2022 

 

 

 

 

Algemene Vergadering Gemeentelijke Gezinsraad Beveren 
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VERSLAG 

 

Aanwezige aangesloten verenigingen: 
 
OC: De Helpende Hand (GBS Kallo), De Kreek Kieldrecht, De Wingerd, De Zonnepit, Knots 
Lindenlaanschool, Ouders voor Kleuters, Sancta Maria – Sint-Jozef, Sint Lodewijk, Sint-Martinus – St-
Jan – Don Bosco, Vriendenkring GBS De Droomwolk 
 
WC: Beveren-Zuid, Bosbeek, Buren van de Brownestraat, Burggravenstraat, De Bees, De Meersen, De 
Stekelbeek, De Vogeleirs (Vogelkerslaan), Dijkcomité Kallo, Ijzerstraat, Jozef Balstraat, Jozef Van 
Hulstraat, Nieuw Bunderhof, Nieuwestraatfeestencomité, Poenjaard, Snoeck- en Vossenstraat, 
Soldatendreef – Handboogstraat 
 
ZHG/andere: Boks vzw,  KVG Groot-Beveren, Tarara, Vriendenkring De Bron 
 
 
Verontschuldigd:  
CM Beveren, Fietsersbond Beveren, WC Brielstraat, WC De Rijkstraaters, WC Ropstraat, Parkinsonliga 
 
 
Aanwezige bestuursleden: 
Luc Goiris (voorzitter), Kirsten De Rop (secretaris), Bart Van Dosselaer (ondervoorzitter), Fabienne 
Van Remoortere (penningmeester), Dirk Van Esbroeck (schepen) en Rony Braet 
 
Verontschuldigd: Emiel Verhoeven, Pieter Van Bastelaere, Marleen Van Goethem, Machteld Van 
Raemdonck, Hector Smet en Rudi Van Hese 
 
Externen: Dries Van Wouwe, dienst Evenementen 
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PUBLIEK GEDEELTE 

1. Verwelkoming  

De voorzitter verwelkomt de talrijke aanwezigen.  

 

 

2. Voorstelling wijkcomité “De Vogeleirs” - Vogelkerslaan  

David van de Vijver stelt wijkcomité De Vogeleirs voor. Het wijkcomité werd recent opgericht 

en omvat de Vogelkerslaan te Melsele, een nieuwe verkaveling in Melsele (zijstraat van de 

Pauwstraat). De Vogelkerslaan telt zo’n 40 à 50 huizen. In juni organiseerde het wijkcomité 

een 1e activiteit (BBQ) waar zo’n 50 inwoners aanwezig waren.  

 

Er zijn geen verdere vragen. Het bestuur bespreekt de aansluiting van het nieuwe wijkcomité 

tijdens de aansluitende bestuursvergadering en koppelt de beslissing daarna terug. 

 

 

3. Thema “feesten”  

a. Evenementen organiseren: toelichting door Dries Van Wouwe, dienst Evenementen 

 

Dries Van Wouwe, medewerker bij dienst Evenementen, schetst de evolutie van het systeem 

om evenementen aan te vragen bij de gemeente. In het verleden kwamen de aanvragen via 

allerlei kanalen binnen, nu worden ze gecentraliseerd in 1 digitaal evenementenloket. Dit 

zorgt ervoor dat er minder conflicten zijn tussen verschillende diensten / instanties en dat er 

sneller ingespeeld kan worden op bepaalde zaken. U hoeft niet langer afzonderlijk een 

aanvraag te doen bij de brandweer, politie, milieudienst of de dienst Mobiliteit 

 

Evenementen die een bepaalde impact hebben op de buurt moeten steeds aangegeven 

worden in het evenementenloket. Activiteiten die doorgaan op het openbaar domein zijn 

verplicht aan te vragen, ook al is dit een drink in uw straat. Activiteiten die binnen doorgaan, 

moeten meestal niet aangevraagd worden. Aanvragen worden steeds goedgekeurd door het 

schepencollege. 

 

Aanvragen kunnen ingediend worden via Digitaal evenementenloket | Beveren 

 

De aanvrager krijgt na indiening een mail ter bevestiging. Via uw eigen account kan je uw 

aanvraag nakijken en opvolgen. De beslissing van de aanvraag wordt per mail 

gecommuniceerd, en dit met de nodige bijlagen. Dienst evenementen streeft ernaar dat een 

aanvraag 2 weken voor aanvang van het evenement een beslissing krijgt.  

 

 

 

 

 

https://www.beveren.be/nl/onze-diensten/zelf-organiseren/digitaal-evenementenloket
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Enkele tips: 

• Aanvraag van feestmateriaal moet nog steeds via technische dienst gebeuren (via de 

gebruikelijke excellijst). Voorlopig is dit nog niet gelinkt aan het systeem. 

• Aanvragen moeten tijdig aangegeven worden (max 3 maanden op voorhand). Laattijdige 

aanvragen kunnen ook digitaal ingediend worden maar neem dan best ook contact op 

met dienst evenementen. 

• Wijzigingen van uw evenement steeds doorgeven aan dienst evenementen. 

• Mogelijke verkeershinder wordt automatisch doorgegeven aan de politie. 

• Breng de buurt op de hoogte van uw evenement (vb bij soundcheck, verkeershinder) 

• Voor het schenken van sterke dranken wordt advies gevraagd aan de 

preventiemedewerker. Een vergunning is hiervoor nodig.  

 

 

b. Pretcamionet in nieuw kleedje 

De werking van de pretcamionet werd grondig geëvalueerd. Als gevolg werd het concept 

ervan wat aangepast: de pretcamionet zal vanaf deze zomervakantie niet meer gewoon een 

rijdende speelwinkel met animatoren zijn, maar zal effectief begeleide activiteiten voorzien 

op een door jou gekozen plaats en tijdstip. De pretcamionet wordt dus eigenlijk een 

speelplein op wielen...  

  

Er wordt afgestapt van vaste locaties en vooraf geplande (vaste) dagen. De planning voor de 

pretcamionet staat niet meer vast. Contacteer de jeugddienst als je de pretcamionet in de 

vakantie eens wil laten langskomen in uw wijk/buurt. 

 

 

c. Feestcheque Vlaanderen feest 

Organiseert uw vereniging een activiteit in het laatste weekend van juni (24-26 juni) of 

tijdens de 11-daagse van 1 juli tem 11 juli, kan je hiervoor een feestcheque aanvragen van 

max.  €180.  

Alle info en aanvraagformulier via volgende website: www.vlaanderenfeest.eu  

 

 

4. Activiteitenverslag 2021-2022 

Binnenkort wordt meer informatie bezorgd mbt de activiteitenverslagen 2021-2022. Er zijn 

geen wijzigingen tov vorig jaar. De activiteitenverslagen moeten uiterlijk 15 augustus 2022 

binnengebracht worden, hetzij digitaal hetzij op papier.  

Breng uw activiteitenverslag zeker binnen, ook al konden er geen of nauwelijks activiteiten 

doorgaan gedurende dit werkingsjaar. 

 

 

 

 

 

http://www.vlaanderenfeest.eu/
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5. 50-jarig bestaan Gezinsraad 

De uitnodigingen voor ons 50-jarig bestaan werden enkele weken geleden verstuurd per 

post. Alle bestuursleden ontvingen eveneens een digitale uitnodiging met een link naar een 

google formulier om uw deelname te bevestigen. We ontvingen al een 35 tal bevestigingen. 

Er zal nog een reminder mail gestuurd worden.  

 

 

6. Varia 

• De Brownestraat vraagt om de invloed van bouwwerken op straten en omgeving als 

agendapunt te behandelen op een vergadering van de Gezinsraad. Leveringen met 

camions gebeuren op alle momenten. Het wijkcomité krijgt geen gehoor bij gemeente en 

politie en hoopt dat er via de Gezinsraad hiervoor een oplossing uit de bus komt. 

 

 

 

Volgende vergadering: donderdag 8 september 2022 om 20u00 in de polyzalen van Ter 

Vesten 
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BESLOTEN GEDEELTE 

 
1. Goedkeuring verslag bestuursvergadering dd. 27/04/2022 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd en zal gepubliceerd worden op de 

website. 

 

 

2. Goedkeuring nieuwe aansluiting 

De Vogelkerslaan is een nieuwe, recente verkaveling.  

Het bestuur beslist unaniem de goedkeuring van het nieuwe wijkcomité. Kirsten koppelt deze 

beslissing terug aan het wijkcomité. 

 

 

3. Financiën Gezinsraad (mei 2022) 

Fabienne overloopt de inkomsten & uitgaven van de afgelopen maanden. 

 

 

4. Planning 2022 (thema’s) 

Verschillende gemeentelijke diensten en adviesraden komen in juni samen met als doel de 

Gezinsraad intern bekender te maken. Andere diensten / adviesraden zouden ons meer info 

moeten kunnen aanreiken die wij als adviesraad mee kunnen verspreiden naar onze 

verenigingen. Ook de omgekeerde werking zal besproken worden: zijn er projecten waarop 

een Gezinsraad aanvullend/ondersteunend kan werken.  

 

Onlangs werd de vraag gesteld om een werkgroep rond armoede op te starten. Enkele 

bestuursleden gaven aan hiervoor interesse te hebben.  Uitwerking volgt.  

 

Volgens advies van De Wakkere Burger zullen specifieke werkgroepen opgericht worden voor 

wijkcomités enerzijds (rond bv bouwwerven) en ouderraden anderzijds (rond vb 

verkeersveiligheid). In zulke werkgroepen kunnen vragen zoals dat van De Brownestraat 

behandeld en uitgewerkt worden.   

Kirsten vraagt beschikbaarheden van vergaderlocaties in het najaar na en koppelt enkele 

data terug.  

 

Op de volgende algemene vergadering zal kinderarmoede in scholen als centraal thema 

toegelicht worden. Kirsten vraagt na bij Veronique Herremans, coördinator senioren- en 

armoedebeleid, of zij aanwezig kan zijn en deze toelichting wil leiden.  
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5. 50-jarig bestaan: stand van zaken 

De nodige voorbereidingen werden getroffen, zo goed als alles staat op punt. Kleine 

praktische zaken worden kort besproken.  

 

Vraag werd gesteld aan de bestuursleden wie wanneer wil komen helpen. Kirsten zal de 

afwezige bestuursleden hierover een mail sturen.  

Voorlopige taakverdeling bestuursleden:  

14u00 (klaarzetten zaal): Fabienne, Rony, Dirk 

19u00 – 20u00 (ontvangst aanwezigen): Pieter, Marleen 

Opruim: Bart 

 

 

6. Advies Handicar – wijziging reglement 

De grootste wijzigingen worden toegelicht door Dirk. Aangezien het reglement nog 

voorgelegd en goedgekeurd moet worden op het schepencollege, zal hierover meer info 

gegeven worden op een volgende vergadering.  

 

 

7. Uitvaart personen zonder sociaal netwerk 

Onlangs kregen we hiervoor 2x een aanvraag. Echter kwam er vanuit het bestuur nooit 

reactie op en was er als gevolg niemand aanwezig. Dit agendapunt wordt op de volgende 

vergadering opnieuw op de agenda geplaatst.  

 

 

8. Varia 

• Enquête De Wakkere burger:  we ontvingen 28 ingevulde enquêtes. Het verslag van 

het 1e inspiratiemoment wordt doorgemaild naar de bestuursleden.  

• Netwerkdag HvhK 03/06/22 met als thema ‘Opgroeien in kwetsbaarheid en drempels 

wegwerken’ 

• Heropstart slabbetjes Er worden extra krachten ingezet om de achterstand weg te 

werken.  

• Digitalisering: voorstel voor opstart digi punten is voorgekomen voor het college.  

Dit project biedt ondersteuning voor personen die hulp nodig hebben in de digitale 

wereld. Vraag is vanuit de seniorenadviesraad gekomen maar kan doorgetrokken 

worden naar andere doelgroepen. 

• Vraag van wijkcomites ipv speelpleinen: dit thema wordt verder behandeld op de 

algemene vergadering van november. 

• Mail WC Snoeckstraat ivm vervuiling grond aan speelplein: Kirsten stuurt hiervoor 

een reminder naar de milieudienst.  

• In Melsele werd in vele straten een zone 30 ingevoerd. In de Snoeckstraat blijft de 

snelheidslimiet 50km/u. Wat is hiervan de reden? De snelheidslimiet van bepaalde 

verzamelstraten die wijken verbinden blijft 50 km/u volgens het mobiliteitsplan. Dit 

wordt na een tijdje geëvalueerd.  
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• Overschakeling van huisvuilzakken naar containers Diftar. Kostprijs voor lediging 

containeres is niet evenredig. De kostprijs is gebaseerd op de gratis huisvuilzakken 

2021. Op moment van opmaak van het aangepaste reglement was de prijs van 

Ibogem nog niet gekend. Dit zal jaarlijks herbekeken worden.  


